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PROTOKÓŁ nr XXXIII 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 
odbytego w dniu 31 marca 2022 r. 

Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad w Osieku godz. 1700 

 
W posiedzeniu udział wzięło 15 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Uwag nie wniesiono. Przeprowadzono 
głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 15 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie 
wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 15 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr XXXII z dnia 24.02.2022 r. został przyjęty jednogłośnie  
 
Ad.2 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Teresa Eggert przedstawiła proponowaną uchwałę. 
  
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządziła głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 15 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXXIII/224/2022 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.3 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Osiek. 
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Teresa Eggert przedstawiła proponowaną uchwałę. 
Radny Marek Derda poprosił, by udostępnić informację gdzie można zgłosić o znalezionym, 
chorym zwierzęciu chronionym.  
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządziła głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 15 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXXIII/225/2022 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego.  
 
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Teresa Eggert przedstawiła proponowaną uchwałę. 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządziła głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 15 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXXIII/226/2022 została przyjęta jednogłośnie 
 
Ad.5 Przyjęcie sprawozdania z działalności GOPS oraz przedstawienie potrzeb w zakresie 
pomocy społecznej. 
 
Sprawozdanie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa Eggert. 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem sprawozdania głosowało:    - 14 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   1 radny  
 
Sprawozdanie zostało przyjęte większością głosów 
 
Ad.6 Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny wraz  
z potrzebami na kolejny rok. 
 
Sprawozdanie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa Eggert. 
 
Za przyjęciem sprawozdania głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   3 radnych  
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Sprawozdanie zostało przyjęte większością głosów 
 
Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny  
w Gminie Osiek na lata 2022-2024. 
 
Uchwałę przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa Eggert. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 14 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   1 radny  
 
Uchwała nr XXXIII/227/2022 została przyjęta większością głosów 
 
Ad.8  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu GOPS. 

 
Uchwałę przedstawiła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej Teresa Eggert. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 15 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXXIII/228/2022 została przyjęta jednogłośnie 
 
Ad.9  Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2021 r. 
 
Sprawozdanie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Wioletta Komorowska. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem sprawozdania głosowało:    - 14 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   1 radny  
 
Sprawozdanie zostało przyjęte większością głosów 
 
Ad. 10 Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 r. 
  
Plan pracy przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Wioletta Komorowska. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
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Za przyjęciem sprawozdania głosowało:    - 15 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Plan pracy został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy Osiek na 2022 rok.  
 
Zakres zmian w budżecie gminy Osiek przedstawił Skarbik Andrzej Krzywiński 
a) dokonano zmiany planu dochodów, w tym: 

 zwiększenie dochodów bieżących z tytułu częściowego zwrotu podatku VAT od 
poniesionych wydatków bieżących i inwestycyjnych w latach ubiegłych – rozdział 
01043 § 0970 o kwotę 20.500 zł,  

 zmniejszono plan dochodów bieżących w związku ze zmniejszeniem subwencji 
oświatowej na 2022 rok zgodnie z pismem Ministra Finansów Nr ST3.4750.1.2022 
z dnia 16.02.2022r. – rozdział 75801 § 2920 o kwotę 15.444 zł,  

 zwiększono plan dochodów bieżących w związku ze zwiększeniem subwencji 
oświatowej na 2022 rok na wsparcie szkół w zakresie zorganizowania dodatkowych 
zajęć specjalistycznych z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej – rozdział 
75801 § 2920 o kwotę 6.803 zł,  

 zwiększono plan dochodów bieżących w związku ze zwrotem nadpłaty składek ZUS 
w Środowiskowym Domu Samopomocy w Osieku – rozdział 85203 § 0940 o kwotę 
12.265 zł,   

b) dokonano zmiany planu wydatków, w tym: 

 zwiększono plan wydatków inwestycyjnych na „Zagospodarowanie plaży w Osieku” – 
rozdział 63095 § 6050 o kwotę 62.000,00 zł,  

 zmniejszono plan wydatków bieżących na remont budynku Urzędu Gminy Osiek 
(malowanie, schody, zadaszenie nad wejściem) – rozdział 75023 § 4210 – o kwotę 
20.000,00 zł,  

 zmniejszono plan wydatków bieżących w związku ze zmniejszeniem subwencji 
oświatowej na 2022 rok – rozdział 80101 § 4110 o kwotę 2.014,00 zł, § 4790 o kwotę 
2.900,00 zł, § 4800 o kwotę 8.250,00 zł, rozdział 80103 § 4110 o kwotę 250,00 zł, § 
4800 o kwotę 1.340,00 zł, rozdział 80148 § 4040 o kwotę 690,00 zł,   

 zwiększono plan wydatków bieżących w związku ze zwiększeniem subwencji 
oświatowej na 2022 rok na wsparcie szkół w zakresie zorganizowania dodatkowych 
zajęć specjalistycznych z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej – rozdział 
80101 § 4110 o kwotę 1.103,00 zł, § 4790 o kwotę 5.700,00 zł,  

 zwiększono plan wydatków bieżących w związku ze zwrotem nadpłaty składek ZUS 
w Środowiskowym Domu Samopomocy w Osieku na bieżącą działalność – rozdział 
85203 § 4210 o kwotę 5.000 zł, § 4300 o kwotę 7.265 zł,  

 zmniejszono plan wydatków bieżących na aktualizację Gminnego Programu Ochrony 
Zabytków i Gminnej Ewidencji Zabytków – rozdział 92120 § 4300 o kwotę  
6.500,00 zł,  
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 zmniejszono plan wydatków bieżących na malowanie budynku sali gimnastycznej 
w Osieku, na wymianę uszkodzonych desek pod dachem – rozdział 92601 § 4210 
o kwotę 5.000,00 zł, § 4300 o kwotę 10.000,00 zł,  

 
Stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przedstawił Przewodniczący Jerzy 
Kłos. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 15 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXXIII/229/2022 została przyjęta jednogłośnie 
 
Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF. XXXIII/230/2022 
 
Zakres zmian w WPF gminy Osiek przedstawił Skarbik Andrzej Krzywiński. 
Zmiany dotyczą uaktualnienia pozycji dochodów ogółem, dochodów bieżących, pozycji 
wydatków ogółem i wydatków bieżących. W wykazie przedsięwzięć dokonano zmiany  
w przedsięwzięciu „Zagospodarowanie plaży w Osieku”.  
 
Stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przedstawił Przewodniczący Jerzy 
Kłos. 
 
Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 15 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXXIII/230/2022 została przyjęta jednogłośnie 
 
Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/221/2022 Rady Gminy Osiek 
z dnia 24.02.2022 r. w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. 
XXXIII/231/2022  
 
Stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przedstawił Przewodniczący Jerzy 
Kłos. 
 
Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/221/2022 Rady Gminy Osiek z dnia 
24.02.2022r. w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. Zmianie 
ulega § 1 Uchwały, który otrzymuje brzmienie: „Nie wyraża się zgody na wyodrębnienie  
w budżecie gminy na 2023 rok środków stanowiących 
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Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:    - 15 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr XXXIII/231/2022 została przyjęta jednogłośnie 
 
Ad. 14 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
 

Dnia 25 lutego w Starostwie odbył się Konwent Prezydenta, Burmistrzów i Wójtów  
w sprawie pomocy dla Ukrainy. 

W sobotę, 26 lutego miały miejsce zebrania sprawozdawcze jednostek Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Bukowinach i Skórzennie. 

W dniu 28 lutego, wspólnie z innymi pomorskimi samorządowcami, wziąłem udział  
w wideokonferencji z Wojewodą Pomorskim na temat wsparcia uchodźców z Ukrainy. 

W sobotę, 5 marca miały miejsce zebrania sprawozdawcze jednostek Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Radogoszczy i Kasparusie. 

W niedzielę, 6 marca w Skórczu wziąłem udział w uroczystych obchodach Dnia Żołnierzy 
Wyklętych. 

W dniu 7 marca, wspólnie z innymi pomorskimi samorządowcami, po raz drugi wziąłem 
udział w wideokonferencji z Wojewodą Pomorskim na temat wsparcia uchodźców z Ukrainy. 

Dnia 10 marca w Starostwie odbył się kolejny Konwent Prezydenta, Burmistrzów i Wójtów 
w sprawie pomocy dla Ukrainy. 

Dnia 11 marca w Więckowych wziąłem  udział w zebraniu sprawozdawczym Stowarzyszenia 
Sołtysów Powiatu Starogardzkiego. 

W dniu 12 marca miało miejsce zebranie sprawozdawcze jednostki Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Osieku. 

W dniu 17 marca wziąłem udział w uroczystości obchodów 50-lecia pożycia małżeńskiego 
5 par z gminy Osiek.  
Tego samego dnia, wraz z Kierownik GOPS p. Barbarą Surma i Przewodniczącym Rady 
Gminy Osiek p. Wojciechem Śliwińskim, złożyłem życzenia naszej mieszkance p. Leokadii 
Zamorowskiej z okazji 100-lecia urodzin. 

Dnia 23 marca w Środowiskowym Domu Samopomocy odbyło się spotkanie z sołtysami 
gminy Osiek. 

Dnia 29 marca w Urzędzie Gminy Osiek odbyło się spotkanie z p. Grzegorzem Piankowskim, 
Prezesem firmy PROJEKT GP Sp. z o.o. w sprawie opracowania koncepcji budowy 
Biblioteki Gminnej w Osieku. Dostarczone nam opracowanie zostało dokładnie 
przeanalizowane. Zaproponowane poprawki zostaną w najbliższym czasie uwzględnione  
w ostatecznej wersji dokumentu. 

Podpisane zostały umowy na wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej  
na budowę sieci kanalizacyjnej i wodociągowej w Gminie Osiek (miejscowości Osiek, 
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Jaszczerz i część Wycinek). Wpłynęły już koncepcje przebiegu sieci, które po akceptacji 
przez Urząd Gminy będą podstawą do wykonania projektów realizacyjnych. 

 
Ad. 15 Wolne wnioski 
 
Przewodniczący Wojciech Śliwiński przywitał Panią Poseł Beatę Maciejewską. 
Pani Poseł przedstawiła stanowisko w sprawie agresji Federacji Rosyjskiej na Ukrainę oraz 
zakresu pomocy uchodźcom. Ponadto przedstawiła projekt uchwały potępiającej tą agresję. 
Radna Teresa Eggert weszła w polemikę z Panią Poseł na temat Sejmu i dyskusji partii 
politycznych w obliczu wojny w Ukrainie. 
Radny Jerzy Kłos zauważył, że proponowana uchwała przez Panią Poseł powinna  
być określona jako stanowisko lub rezolucję. 
Radny Jerzy Kłos przedstawił Pani Poseł w dużym skrócie uwarunkowania geograficzne, 
demograficzne i kulturowe naszej gminy. 
Przewodniczący Wojciech Śliwiński dodał, że największą bolączką są dla gminy obostrzenia  
z programu Natura 2000 i brak rekompensaty z tego tytułu. 
Radny Jerzy Kłos zwrócił się do Wójta z prośbą o pomoc dla starszych mieszkańców  
w wypełnianiu deklaracji o źródłach ciepła. 
 
 
Ad. 16 Zakończenie obrad 
 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:11 
 
  
 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy: 

 Joanna Chabowska Wojciech Śliwiński 


